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Bestyrelsesmøde torsdag d. 31. oktober 2024 

 kl.18.15-19.45 i klubhuset  

                                           7. november 2024  

Referat 

 

Afbud: Chris. 

 

1. Indledning 

Ingen bemærkninger og aktioner i referat fra seneste bestyrelsesmøde (2. september 24). 

En lidt anderledes dagsorden blev godkendt. 

  

2. Strategi og licens ved Rasmus Borup Jørgensen fra DBU 

Rasmus gav oplæg til 1-2-5 årsplan samt oplæg til strategisk proces. Der er enighed for at starte en 

proces vedr. licens. ”Bredden skaber eliten” og det tilbyder B73 piger og drenge. Derved skabes de 

rette og gode udviklende rammer på både pige- og drengesiden. 

Det er en forudsætning, at klubben får mere gang i en sponsorafdeling. En aktivitetsplan skal 

indeholde dette mål. 

 

Aktioner:  

 Rasmus er tovholder og HB agerer styregruppe.  

 Bestyrelsen sætter altid minimum 30 minutter af på kommende HB-møder til at drøfte emnet.  

 Rasmus indkaldes til alle HB-møder startende fra januar 2025.  

 Rasmus sender al materiale til Eva, som sørger for at oprette Rasmus i HB teamskanal så 

materialet kan placeres der. 

  

3. Emner til beslutning 

a.    Slagelse Guld d. 28. marts 2025 – hvem ønsker at deltage? 

 Aktion: Eva og Pernille deltager. 

 

b.   Indstilling til priser. 

 Det blev drøftet hvilke kandidater, der skulle indstilles i de forskellige kategorier. 

 

c.    DBU U14 pigesamlinger i foråret 2025. 

 DBU anmoder om pigesamlinger på Stadion Vest torsdag 6. marts og søndag 6. april 2025 til 

miniturnering. B73 godkender anmodningen. 

 

d.    Møde med DBU. Hvilke emner skal drøftes og hvem skal deltage i mødet? 

 Følgende emner ønskes drøftet:  

- Indrangering og licensregler, 

- DBU-formandslounge, 

- ATK-center, 

- Turneringsstruktur, 

- Ombold og generel tilgang til projekter i Slagelse kommune. 

 Deltagere er Hagstrøm, Johnny, Pernille, Joakim og Eva. 
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4. Emner til orientering/drøftelse/senere drøftelser  

a. Efterskoleprojekt. 

100.000 kr. fra ”Flere skal med”-puljen til toårigt projekt, for at se om B73 kan fastholde de unge 

så de kommer tilbage til sporten efter de er færdige med efterskolen. Primært fokus på 

kvinde/pigeafdelingen. 

 

b. Ny administrativ medarbejder.  

B73 har ansat Heidi Storgård på kontoret, og at hun er ved at blive oplært i processerne. 

 

c. Ensretning i honorarbeløb for assistenttrænerne.  

Principperne blev drøftet. 

 

d. Kommunikationsveje og formidling. 

Husk at sende informationer ud til hele hovedbestyrelsen når der er relevante emner.  

 

e. Funktionsbeskrivelser i B73 af Head og Coach.   

Lægges ind på teams.  

 

f. Udvikling af nyt on-boardingsystem til nye trænere i klubben. 

Punktet medtages ved næste bestyrelsesmøde.  

 

5. Nyt fra kassereren 

Kasserer sender regnskab januar – oktober 2024 ud efter mødet. 

 

6. Bordet rundt kort med fokus på udeståender eller behov for sparring 

- Der bliver gennemført et B73 børnestævne igen i foråret 2025. Signe er tovholder. 

- Herresenior er udfordret på det sportslige i forhold til at træne på kunst og spille kampe på 

græs. Afdelingen forsøger at gå over til fredagskampe. Der er udfordringer på U19-årgangen da 

ikke alle spillere ønsker at spille kampe. 

- B73 skal på et kommende bestyrelsesmøde drøfte evt. max antal medlemmer pr. årgang. 

 

7. Kommende møder og aktiviteter 

a. Næste bestyrelsesmøde er 8. januar 2025 – kl. 18.15. Sekretær sender mødeindkaldelse.  

b. Budgetmøde 2025 gennemføres i januar 2025. Kasserer indkalder til mødet.  

c. B73 generalforsamling 2025 gennemføres 27. februar 2025 i B73 klubhus.  
 

8. Eventuelt.  

Nil 

 

 

Referent: Eva og Chris 
 

 


